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            בס"ד
 

 לפרסום  14/8/17פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 
 

 מוטי חמבי, חגי מאיר, ירון בן צבי, כנרת פוליטי. רפי מועדה, זאב סימן טוב,  נוכחים : 
 חבר מליאת המועצה   –יוני סבאג  

 רכזת קהילה  –עדנה חמבי  
 

 על הצטרפותו.  דוד ביטון הצטרף לועד ויחליף את לילך , מברכים אותו
 

 12/7/17מיום  לאישור פרוטוקו
 

 אושר  -הפרוטוקול  
 

 דיווח מצב בבנק 
 

 ₪  143,950.93 –עו"ש  
 ₪  729,788 –פק"מ  

 
 מכרז תחזוקה וגינון 

 
 התקבלו הצעות גבוהות , הנמוכה מוכן היא של הקבלן הנוכחי. 

ידו פלשתינאים ,   העסקת קבלן שהוא גם רבש"צ, חל איסור להעסיק על –הסיבה ליציאה למכרז  
₪ כולל.   ₪23,000 במקום  42,000-הקבלן הנוכחי הכפיל בשל כך את ההצעה העומדת על סך כ

 ₪.  5,000-לאור הנתונים נעשתה בדיקה להעסקת עובדים על ידינו )בדואים( עלות מעביד לעובד כ  
ל  עובדים ולצאת למכרז למנה  4-5לבטל את המכרז וללכת על מתכונת העסקה של   –הצעה  

 אחזקה שינהל את העובדים. 
 הוחלט פה אחד על ההצעה. 

 
 תב"עות בית כנסת  

 
יית בית כנסת ובעקבות ההחלטה לשינוי התב"ע כהתניה , נבעקבות פנייתו של דניאל דעי בעבר לב 

 הוגשה בקשה לשינוי תב"ע. 
ור  דניאל ישקיע את כל הכסף לבניית בית הכנסת על שטח ציבורי, בית הכנסת יהיה פתוח לציב 

 הרחב. 
הרעיון מותנה בניסוח הסכם של היועצת המשפטית  מוצע "הקדש ציבורי" )ע"י ירון בן צבי(  

 )במידה וזה לא ברייטנר(. רפי מציע שהיועצת המשפטית שלנו תערוך את ההסכם .  
 

כמרתף בשטח   בית הכנסת תה לבנייתיההצעה המקורית הי   – בית כנסת "צופים לקהילה"
לעשות שינוי יעוד לקרקע, אותו הסכם  יש   –סוף ערבי נחל על שטח ירוק הגנים, הצעה חלופית ב

 ל על בית הכנסת שמבקש דני יחול גם על בית הכנסת החדש כולל עלויות לשינוי קרקע . ו שיח
 פה אחד!   –רחוב ערבי נחל  –החלטה  
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 החלטה 

 ובכפוף להסכם פשרה.   אושר פה אחד בפריסה ע"פ התקציב
 

 ניתרחוב כל –תחנת הסעה  
עלתה בקשה להציב תחנה ברחוב כלנית )באזור המזכירות( , ההצעה להציב שילוט עמוד ולא  

 תחנה היות וקיימת מצוקת מיקום. 
 

 החלטה 
 הוספת תחנה  
 אושר פה אחד 

 
הובהר כי הנחה לא   –מותנית בהסדר הו"ק בלבד    תשלום הו"ק וקבלת ההנחה על הוראת קבע

 תינתן ללא הו"ק. 
 

 הקמת ועדת חינוך 
 

 חגי מעדכן כי קיים רצון לעורר את ועדת חינוך מחדש ומציע לצאת לציבור מחדש. 
 

 דשא סינטטי לגנים  
 ₪ לכל גן.  34,000ההצעה עומדת על סך 

 –חגי מעדכן כי בישיבה במועצה בה נכח ידידיה מציע ידידיה לעשות חלק מהדשא על שטח של כ 
 ₪ למטר. 152מטר לכל גן. למועצה יש הצעה של  100

 
 ומותנה כנגד התחייבות של המועצה בכתב. לביצוע  מאושר   –הצעה  

 
 עדכון  –צהרון 

 
ילדים לצהרון "ניצנים" , חגי מבהיר כי אין לנו קשר    65עדכון מעדנה כי עד עתה נרשמו 

 ישיר/אחריות על הצהרונים וכי יש חוזה בינינו לבין המפעיל "הכוכב הבא".
 

 צופים צפון 
 

 ים בצופים צפון והדיון הוא האחריות על מה שקורה בצופים צפון. כן על פיצוץ מדחגי מע
  י תושבי צופים צפון משלמים מיסי ועד + אגרת שמירה למעט התושבים מחוץ לשטח המוניציפל

 .  (בתים  4 –מדובר ב )של הישוב 
 

 אהרל'ה מוזמן לתת סקירה על הנעשה שם , טוען כי העבודות במקור נעשו ע"י  
 אין מניעה שהדבר יחזור בעתיד. ₪ ולטענת אהרל'ה   2,000-וץ בעלות של כ  בשלב זה תוקן הפיצ 

 
לאור מה שנאמר חגי מציע שכל פגיעה בתשתיות שנעשתה ע"י לא יהיה באחריות הועד ולא נכון  

 הוחלט ברוב קולות .  – לקחת אחריות. הצעה של חגי לחייב את 
 
 
 
 

 2018צו מיסים 
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ם( כי עקב אי הגשת צו המיסים בזמן ע"י מזכירת הישוב  )למרות שלא מופיע בסדר יוחגי מעדכן 
 האחרונה אנו נאלצים לאשר את צו המיסים . 

 
 . 2018אושר ברוב קולות צו מיסים לשנת 

 
 
 

 הישיבה סגורה 
 עדנה עובדת כמנהלת משרד בתקופה הזאת .

 
 החלטה 

 התקבלה בעד 
 

 הועד לקבל דו"ח תקציב מול ביצוע.  בכל ישיבת ועד מבקשים חברי 
 
 

 נסגרה הישיבה 
 
 
 
 
 

 רשמה : עדנה חמבי 
 
 
 
 
 
 
 


